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  Zápis z 33. jednání školské rady – 16. 3. 2017 

Přítomni:  

členové školské rady 

 Za zřizovatele: Radek Bartoš, Josef Chadima 

 Za rodiče:  Ing. Kamil Votřel, Ing. Stanislava Kysilková 

 Za pedagogické pracovníky: Zuzana Laštovicová, Mgr. Jindřich Novotný  

 hosté 

 ředitelka školy: Mgr. Jitka Kučerová 

 ekonomka školy: Marie Šplíchalová 

 

Program: 

1. Rozpočet školy na kalendářní rok 2017 

2. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. Po přivítání se školská rada zabývala rozpočtem na letošní rok 2017. Pro srovnání rozpočtu 

školy byly každému zaslány oba rozpočty, za loňský i letošní. Členové školské rady 

diskutovali s ředitelkou a ekonomkou školy některé položky, zejména ty, kde došlo 

k navýšení. Vysoké poplatky byly za elektřinu v Sebranicích v roce 2016 s porovnáním 

s rokem 2015. Celkové náklady na energie jsou v Lubné a na Sebranicích ke konci  roku 

2016 srovnatelné. Ředitelka a ekonomka odpověděly na další dotazy. 

2. Různé: 

 Starosta obce Lubná informoval školskou radu, že venkovní sportoviště v Lubné je 

naplánováno dle Ú.P. v blízkosti školy vedle zemědělského družstva. Plány komplikují 

nevyřešené majetkoprávní vztahy s majiteli pozemků souvisejících s výstavbou. Obec 

rovněž plánuje výraznou  revitalizaci objektu Skalka. Termín přestavby nebyl specifikován. 

Ředitelka školy informovala školskou radu o záměru vybudovat v prostorách současné 

knihovny na prvním stupni školní kuchyňku nebo dílnu a dotázala se, zda existuje možnost 

přesunu obecní knihovny jinam. Pan Votřel odpověděl, že obec Sebranice se touto možností 

již zabývala a zastává názor těsného napojení školy na knihovnu kvůli kontaktu s dětmi a 

v současné době nehledá prostor k přemístění knihovny. 

 Předseda školské rady a ředitelka školy informovali školskou radu o budování jazykové 

učebny na druhém stupni v Lubné, kterou realizuje ze svého rozpočtu obec Lubná. Byly již 

provedeny stavební úpravy místnosti a nyní se připravuje samotná instalace zařízení pro 

učebnu. Pravděpodobné zprovoznění jazykové učebny se plánuje do konce měsíce dubna. 

 Zápis do 1. třídy proběhne dne 12. dubna. Diskutována byla otázka osoby třídního učitele 

v této třídě. Školská rada i vedení školy se přiklání k názoru, že učitele, kterého děti poznají 

u zápisu, by s nimi měl pokračovat v 1. třídě.  
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 Ředitelka školy informovala školskou radu, že od 1. 7. 2017 bude mít škola zprovozněnou 

datovou schránku. 

 Na podnět pana Votřela diskutovala školská rada s ředitelkou a ekonomkou školy o možném 

odchodu do důchodu učitele 5. třídy z důvodu přípravy slavnostního poděkování a 

rozloučení. Ředitelka školy v této souvislosti nastínila následné změny v personálním 

obsazení pedagogického sboru na prvním stupni v příštím školním roce a dále situaci 

s odchodem paní zástupkyně do důchodu. 

 Zápisy z Rady rodičů jsou na webových stránkách školy. Z posledního jednání bude doplněn 

co nejdříve. Ředitelka školy informovala školskou radu o vzniku nových webových stránek 

školy, které připravuje firma Antee.  

 Situace kolem angažování rodilého mluvčího pro výuku angličtiny se nezměnila. Zatím 

nebyl nalezen žádný vhodný kandidát. Lze oslovit i manžele Šmídovi z Lubné, kteří žili cca 

4 roky ve Skotsku. 

 Školská rada informovala o nezabezpečeném zadním vchodu budovy prvního stupně a 

požádala ředitelku, aby toto bezpečnostní opatření zajistila ve spolupráci s obcí Sebranice. 

 Na dotaz pana Votřela o výuce novodobých dějin, odpověděla ředitelka, že i toto sleduje 

ČŠI.  

 Školská rada projednala financování vzdělávacích akcí pro žáky a školení učitelů 

z navrhovaného rozpočtu školy.  

 Školská rada dlouze diskutovala s ředitelkou školy stav příprav procesu elektronizace školní 

dokumentace tj. tvorbu rozvrhu, suplování, třídních knih, průběžné klasifikace – 

elektronických žákovských knížek přes počítačový program Bakaláři. Ředitelka školy 

informovala školskou radu, že nebude nutit zástupkyni před důchodem do modernizace a 

dále uvedla, že za tímto účelem prochází školeními přítomný předseda školské rady 

Novotný, aby mohl celý systém zavést. Pan Novotný reagoval, že vzhledem ke svým 

zkušenostem z předchozího působiště je již v tuto chvíli připraven elektronický systém 

zavést a dále vysvětlil celou výstavbu systému, jeho složitost a návaznost jednotlivých 

modulů, přičemž zdůraznil časovou náročnost nejen na jeho zavedení, ale i vyladění. Navíc 

se před tím musí vyřešit nezbytná technická a další podpora, jako jsou počítače v každé 

třídě, propojení obou škol a MŠ, proškolení zaměstnanců atd. Příslušný software již škola 

zakoupený má. Vlastní provoz systému již však nemůže být v popisu práce řadového 

učitele, protože souvisí s řízením a organizací výuky. Školská rada navrhla interní 

zaznamenané projednání této záležitosti mezi paní ředitelkou, paní zástupkyní a panem 

učitelem Novotným, jelikož tyto záležitosti jsou pouze v kompetenci paní ředitelky. Školská 

rada doporučuje z důvodu efektivity organizace práce ve škole a usnadnění informovanosti 

rodičů žáků zavedení elektronizace školní dokumentace. 

 Jednání skončilo. 

 

 

 

 

 



Základní škola Lubná-Sebranice a Mateřská škola Lubná 
569 63 Lubná 34 

Tel.: 461 745 184, IČO: 71 00 60 79, e-mail: zslubna@policka.cz 

 
Usnesení:  

1. Školská rada projednala rozpočet na rok 2017.  

2. Zástupci školské rady ze Sebranic zabezpečí  prověření  navýšených nákladů za 

spotřebovanou el. energii za rok 2016 ve  škole v Sebranicích.  

Příští plánované zasedání školské rady proběhne ve čtvrtek 31. 8. 2017. 

Zapsala: Z. Laštovicová 

Ověřil: Jindřich Novotný 


